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Til stede var 3 bestyrelsesmedlemmer, 1 bilagskontrollant, 1 dirigent og 
3 foreningsmedlemmer. 
 
Generalforsamlingen åbnes 
Formanden Torben Juul Andersen bød velkommen og oplyste at 
der var tilmeldt 3 personer til generalforsamlingen udover dirigenten og 
1 bilagskontrollant. 
 
Kassereren uddelte det reviderede regnskab for 2023. 
 

1) Valg af dirigent 
Efter forslag fra bestyrelsen valgtes Bruno Juul til dirigent. 
 
Dirigenten takkede for valget og konstaterede herefter at general-
forsamlingen var lovligt indvarslet. 
Dagsorden er lagt på foreningens hjemmeside jf. vedtægterne. 
 
Dagsorden blev herefter gennemgået, der var følgende bemærkninger til 
Dagsorden pkt. 7. 
Valg af næstformand udgår. 
Bestyrelsen konstituerer sig på et ekstraordinært bestyrelsesmøde 
efter, at generalforsamlingen er afholdt. 
 

2) Bestyrelsens beretning 
Formanden oplæste bestyrelsens beretning og oplyste, at den senere vil 
blive lagt på foreningens hjemmeside. 
Her er nogle hovedpunkter. 
 

• Udlejningen af Lille Julebæk var ikke god. I 2023, har der været 
10 udlejninger. 
2024 tegner til at blive bedre, på nuværende tidspunkt er der 
skrevet 15 kontrakter. 

• Der har været problemer med slutafregning vedrørende fejl og 
mangler ved huset. 

• Vakuumsystemet fra toiletterne er blevet repareret.  Det var en 
bekostelig omgang ca. DKK 12.000,00. 

• Formanden har søgt forskellige fonde om forbedringer til huset 
 Bl.a. solcelleanlæg, nyt køleskab, nye dyner puder og madrasser og 
 nye cykler. 
 

 Dirigenten opridsede hovedpunkterne og stillede herefter beretningen til 
debat. 
Der var ingen der havde spørgsmål til formandens beretning, hvorefter 
beretningen blev godkendt. 
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3) Regnskab for 2023 forelægges til godkendelse 
Kasseren gennemgik det reviderede regnskab og oplyste at 
 
Foreningens kapital er pr. 22. maj 2024 DKK 51.114,82. 
 
Regnskabet viser et underskud på DKK 14.778,98. 
 
Kassereren forventer at modtage Lymans Legat på DKK 5.000,00 til 
fugleskydningen. 
 
Dirigenten satte regnskabet til debat. 
 
Der var ingen der havde spørgsmål til regnskabet. 
Hvorefter regnskabet blev godkendt. 
 
 

4) Fastsættelse af kontingent 
Kontingentet er uændret DKK 100,- årligt eller DKK 200,- for livsvarigt 
medlemskab. 
 
Blev enstemmigt vedtaget 
 

5) Fastsættelse af bestyrelseshonorar og kørepenge 
Bestyrelsen foreslår uændret honorarer til formand, kasserer og 
bookingleder på DKK 2.000,00 pr. år og kørselsgodtgørelse uændret 
DKK 2,00 pr. km. 
 
Blev enstemmigt vedtaget 
 

6) Indkommende forslag 
Der var ingen forslag. 
 

7) Valg til bestyrelsen 
Næstformand/Sekretær Per Bast Klitfod oplyste, at han ikke ønskede at 
genopstille til bestyrelsen. 
Tom Martinussen havde sagt, at han måske ville genvælges. 
 
Dirigenten stillede spørgsmål om, hvem der stillede op som 
bestyrelsesmedlemmer 
Susanne Andersen, Johnny Henrik Nielsen stillede op samt 
Tom Martinussen. 
Der blev afholdt skriftlig afstemning, som gav følgende resultat. 

                 Stemmetællere var dirigenten og kassereren.  Optællingen foregik i 
                 åbenhed. 

Susanne Andersen fik 5 stemmer 
Johnny Henrik Nielsen fik 4 stemmer 
Tom Martinussen fik 3 stemmer 

                2 stemmesedler blev kendt ugyldige 
Bestyrelsen er herefter, som følger 
 

• Valg af kasserer for 2 år.  
Henrik Nygaard Pedersen blev genvalgt. 
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• Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. 
Susanne Andersen og Johnny Henrik Nielsen 

• Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år. 
Steffan Søby Thygesen blev genvalgt. 
Tom Martinussen blev nyvalgt. 

• Valg af bilagskontrollant. 
Kurt Søndergaard Sørensen blev genvalgt for 2 år. 

• Valg af bilagskontrollant suppleant. 
Per Leo Jepsen blev genvalgt for 1 år. 
 

De nye bestyrelsesmedlemmer blev budt velkommen af formanden. 
 
Formanden vil indkalde til et ekstraordinært bestyrelsesmøde hvor 
overdragelse vil finde sted. 
 

8) Eventuelt 
Der blev spurgt om der findes gældende mail lister af foreningens 
medlemmer, det skal undersøges. 
 
Den årlige fugleskydning finder sted på Køge Hjemmeværnsgård søndag d. 
11. aug. 2024.  Indbydelse med INFO og om betaling lægges på 
hjemmesiden www.lillejulebaek.dk 
 
Indbetaling for deltagelse i fugleskydningen DKK 100,00 kan ske enten 
Ved bankoverførsel til Danske Bank, 
Registrerings nr. 1551 konto 6414575 eller elektronisk indbetalingskort 
til foreningens girokonto 641-4575. 
 
Formanden spurgte Torben Hansson om lån af gevær og anskaffelse af 
ammunition til fugleskydning. 
Det blev der givet tilsagn til. 
 
Deltagere til fugleskydning må gerne have pårørende, men mod betaling. 
 
Bemærk: 
Børn må ikke deltage i fugleskydningen. 
 
Generalforsamlingen afsluttes 
Dirigenten takkede for et godt møde, god ro og orden og ønskede 
foreningen held og lykke med fremtiden, hvorefter han gav ordet til 
formanden. 
 
Formanden 
Takkede Bruno Juul for en god ledelse og en god generalforsamling. 
 
Formanden takkede for lånet af Køge Hjemmeværnsgård og den store 
Gæstfrihed, foreningen altid møder. 
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Formanden takkede Jens Lynge for vedligeholdelse af foreningens 
hjemmeside. 
 
Tak til pedellen for hans store velvillighed, når der er problemer ved huset. 
 
Tak til bestyrelsesmedlemmerne og bilagskontrollanten. 
 
Der blev udråbt et leve for foreningen og PO. 
 
Efter generalforsamlingen blev der serveret blødt brød kaffe og te. 
 
Generalforsamlingen sluttede kl. ca. 1945. 
 
 
 
   

Bruno Juul 
Dirigent 

 Per Klitfod 
Sekretær 

 

 


